
Zápis 
 

z 32. zasedání Akademického senátu VŠCHT Praha dne 11.12.2007 
2007 

 
Přítomno dle prezenční listiny: 23 
Hosté: prof. Růžička, prof. Labík, prof. Moravcová, Ing. Kopřiva, doc. Staněk, doc. Böhm 
 
Úvodem  předseda   předložil  program jednání, který senát schválil. 
 
Program:  

l. Vnitřní norma „Pracovní řád VŠCHT“ 
2. Rozpočtová změna – přesun zbývajících provozních prostředků  
3. Výběrové řízení na PC 
4. Hodnocení VŠCHT Praha za rok 2002 – 7 
5. Různé 

Ad 1.  
Pan rektor seznámil AS s vnitřní normou „Pracovní řád VŠCHT Praha“, kterou vypracovala 
Ing. Bártová. Po krátké diskuzi o pohyblivé pracovní době a jejím vztahu k bezpečnosti práce,  
byl pracovní řád projednán a schválen. 23 – 0 – 0 
 
Ad 2.  
Pan kvestor informoval o ušetřených provozních nákladech (11 mil) a jejich převedení na do 
fondu osobních nákladů. Vznik úspory provozních  prostředků: výnosy z dodatečně 
přidělených grantů GA a MŠMT 1, 4 mil., ubytovací stipendia úspora l mil., vyšší úroková 
sazba a výnosy z ní 1. 2 mil., l mil. úspora z odpisů, l mil. z rezervy na havárie, 2 mil. výnosy 
z doplňkové činnosti, 1.7 mil. z nájmů a další prostředky odhadem z nevyčerpání prostředků 
ústavů a z nevyužití rezervy na DPH. 
Na studenty doktorského studia připadne 5.7 mil (z toho bude l.7 mil. proplaceno jako 
náhrada za zdravotní pojištění studentům nad 26 let., zbývající prostředky budou použity na 
mimořádná stipendia). 
Na základě průběžného hodnocení výzkumných záměrů (VZ) byly rozhodnutím  MŠMT  
navýšeny prostředky u  většiny VZ, tyto prostředky budou v roce 2007 použity na odměny 
pracovníků zapojených do VZ. Z  důvodu nerovnoměrného navýšení u jednotlivých VZ bylo 
na základě jednání kolegia rektora navrženo navýšení prostředků z úspory na stejnou úroveň 
navýšení i pro další kladně hodnocené VZ. 
Zbývající navýšené ON budou rozděleny z poloviny násobkem tarifní třídy, druhá polovina 
dle rozhodnutí vedoucích. 
Schváleno  23 – 0 – 0. 
 
Ad 3. 
Pan kvestor uvedl důvody a způsob zadávání veřejných zakázek. Následně Doc. Böhm 
informoval konkrétně o způsobu výběrových řízení v objemu nad 2 mil. Kč. Dále upozornil 
na další aspekty těchto akcí: fakulta není právní subjekt, proto výběrové řízení vypisuje škola; 
zadání je tajné, výjimky na nákup jiných PC schvaluje kvestor. Z 5 žádostí letos bylo 
vyhověno 2. Ing. Jiří Lindner z ústavu 409 přednesl výhrady ke způsobu a parametrům 
vypsání výběrovému řízení (podklady, zástupci fakult, pozdě pozvánky, dodací lhůty, ceny, 
je-li  nutná záruční lhůta 3 a 5 let, výjimky na nákup). Po bohaté diskuzi se přítomní shodli na 
nutnosti lepší komunikace mezi jednotlivými zúčastněnými při podobných akcích. 



 
 
Ad 4. 
Prof. Růžička přednesl své hodnocení školy za roky 2002 – 7, které senát schválil 22  - 0 – 1 
Dále informoval senát o rezignaci prorektorů Labíka a Bernauera, a proto je  k 31. 12. 2007 
odvolává. 
Ad 5. 

1. Doc. Flemr zrekapituloval přípravu voleb, poděkoval doc. Böhmovi za dobrou 
spolupráci s VC a informoval, že volby proběhnou do AS fakult 12. a 13. 12. 2007 
standardním způsobem a do AS školy 12. – 18. 12. 2007 elektronickou formou. 

2. prof. Labík poděkoval  pedagogickému výboru za spolupráci. 
 
 

Příští zasedání  8. ledna 2008  
 
 
 
 

Zapsala: K. Wildová                                                                    Za správnost: M. Březina 
 


